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Protokollet justerat den 20 november 2006    
 
 
 
..........................................  ........................................ 
  Maj Söör (PRO)     Marianne Värmå (RPG)   
   
§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Rodin öppnade mötet och hälsade alla  
välkomna.    
Ordförande framförde ett grattis till Väderkvarnens vård- och omsorgsboende 
för att de har utsetts till ”Sveriges bästa äldreboende”.     
 

§ 2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Aktuella nämndärenden: ärende nr.10, nr.14 och  
Ärende nr. 16. En övrig fråga anmäldes.  
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§ 3. 
 
 
 

Justering 
Maj Söör och Marianne Värmå justerar dagens protokoll. Protokollet justeras 
måndagen den 20 november.  Föregående protokoll från måndagen den 16 
oktober 2006 justerades samma dag och läggs till handlingarna. Justerare till 
nästa sammanträde beslutas på mötet den 18 december.  
 

§ 4   Förutsättningarna för äldreomsorgen enligt Stockholms stads 
budget 2007 
Mona Lindgren redogjorde för budgetens äldreomsorgsdel och svarade på 
rådets frågor. Organisatoriska förändringar blir t.ex.:  

• en övergripande äldrenämnd inrättas  
• det blir en central kostenhet  
• det inrättas ett avknoppningskansli      
• det införs valfrihet på boende och dagverksamhet liksom det tidigare 

gjorts på hemtjänsten 
Mona berättade också om planer på Norrmalm, ett kockprojekt och ett 
rehabprojekt. Christina redogjorde för grovplaneringen gällande 
internutbildningar 2007.  
 

§ 5 Frivilligorganisationerna och förvaltningen i samverkan  
Anhörigkonsulent Kari Vikslätt berättade om hur förvaltningen arbetar med 
att stödja anhörigvårdarna. Det beslutades att Kari tillsammans med presidiet 
planerar en halvdag tillsammans med de frivilligorganisationer som arbetar 
gentemot de äldre. Ett förslag till disposition av dagen har redan tagits fram. 
Dagen planeras genomföras mars/april 2007.      

 
§ 6 Aktuella nämndärenden 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tagit del av samtliga ärenden som 
kommer upp på stadsdelsnämndens sammanträde den 23 november och som 
speciellt berör de äldre i stadsdelen. Mona Lindgren och Hanna Runling 
redogjorde och svarade på rådets frågor. 
 
• Nr.10, Revidering av planer för vård- och omsorgsboenden – svar på 

remiss från stadsdelningskontoret   
Rådet har tagit del av ärendet.  
 
• Nr.14, Sammanträdestider för Norrmalms stadsdelsnämnd och 

budgetberedning 2007  
Rådet har tagit del av ärendet.  
 
• Nr.16, Ekonomisk månadsuppföljning för oktober  2006   
Rådet har tagit del av ärendet.  
 

§ 7  Inkomna skrivelser. 
Rådet bjuds in till ”återträff” kring ämnet det framtida äldreboendet. Tiden 



s 
 
 

har ändrats från 9 november till 12 december och nu slutligen till måndagen 
den 11 december kl. 13.00, Bolinders plan 1. Separat inbjudan kommer .  
 

§ 8 
 
 
 

Rapporter  
• Maj Söör och Olle Dahlberg berättade att de inte fått inbjudan till 

Vädurens husmöte.  
• Marianne Lindelöf rapporterade från Vasens vård- och 

omsorgsboende.   
• Birte Holmin rapporterade från hennes och Mats D:s möte med 

enhetschef  Eva Folke samt från Ljuspunkten.   
• Marianne Värmå rapporterade från Vasaträffen och Johannes 

hemtjänst. 
• Maj Söör rapporterade från Matteusgården.  

 
§ 9 
 
 
 
§ 10  
 
 
 
 
§ 11 
 
 
§ 12 
 
 
 
  

Ärendebank  
Kvar på listan är ”Brottsförebyggande arbete”, ”Måltider och äldre”, 
”Värdighetsgarantin” och ”Policyfrågor gällande servicehusen”.   
 
Övriga frågor 
Ordförande påminde om den kommande nomineringen till rådet som alla 
pensionärsorganisationerna ska skicka in till Christina senast den 15 
december.      
 
Nästa möte 
Nästa möte måndagen den 18 december kl. 10:00.  
 
Mötet avslutas 
Ordförande Bertil Rodin tackade ledamöterna och avslutade mötet.   

 


